
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 2 8  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 23.09.2020 г. 

Днес,  23.09.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Малина Едрева, д-р Веселин Милев, Албена Кръстева, 

Диана Тонова, Михаил Паргов, Яна Тодоранова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-7245/08.09.2020 г. относно 

заемообразно отпускане на средства за разплащане на разходи по Проект № 

BG05M9OP001-2.004-0047-C03 „Комплекс за интегрирани социални услуги за деца 

и семейства“, процедура BG05M9OP001-2.004 „Услуги за ранно детско развитие“, 

ОП „РЧР“ 2014-2020 г. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Докладът беше представен от Вяра Петрова – директор на дирекция „Интеграция на 

хора с увреждания, порграми и проекти“. 

Въпроси и изказвания няма. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

  

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА19-ВК66-7750/20.07.2020 г. относно издаване на 

решение за изменение и продължаване срока на действие на Разрешително № 

0050/20.07.2001 г. за водоползване на минерална вода, изм. и продължено с Решение № 

248/05.08.2010 г. на министъра на околната среда и водите с титуляр „Национална 

специализирана болница по физикална терапия и рехабилитация“ ЕАД с ЕИК 121461642, 

от водовземно съоръжение Сондаж № 1хг към находище на минерална вода „София-Овча 

купел“ – изключителна държавна собственост № 80 от Приложение № 2 към чл. 14, т. 2 от 

Закона за водите, предоставено на Столична община с решение № 37/04.02.20011 г. на 

министъра на околната среда и водите – безвъзмездно за ползване и управление за срок от 

25 години, материализирани в ново разрешително за водовземане от минерална вода чрез 

съществуващи съоръжения. 

Докладът беше представен от арх. Бойка Къдрева 

Комисията подкрепя доклада с предложения от ПК по УТАЖП нов проект за решение. 

П РО Е К Т 

 

РЕШЕНИЕ  № ……. 

на Столичен общински съвет 

от…………….година 

 

ЗА: Издаване на решение за изменение и продължаване срока на действие на 

Разрешително № 0050/ 20.07.2001г. за водоползване на минерална вода, изм. и 



продължено с Решение № 248/05.08.2010 г. на министъра на околната среда и водите, 

с титуляр „Национална специализирана болница по физикална терапия и 

рехабилитация“ ЕАД с ЕИК 121461642, от водовземно съоръжение: Сондаж № 1хг от 

находище на минерална вода „София-Овча купел“ – изключителна държавна 

собственост № 80 от Приложение № 2 към чл.14, т.2 от Закона за водите, 

предоставено на Столична община с решение № 37/04.02.2011 г. на министъра на 

околната среда и водите – безвъзмездно за ползване и управление за срок от 25 години, 

материализирани в ново разрешително за водовземане от минерална вода чрез 

съществуващи съоръжения. 

 

Мотиви: С Решение № 37/04.02.2011 г. на министъра на околната среда и водите 

находище на минерална вода „София-Овча купел“ е предоставено на Столична община 

безвъзмездно за управление и ползване за 25 години. 

С решение № 561/ 14.09.2017 г. на Столичния общински съвет са приети „Програма за 

оползотворяване на хидротермалните ресурси от находищата на минерални води на 

територията на Столична община“ и „Стратегия за използване на потенциала от 

минерални води и земна топлина на територията на Столична община“.  

Осъществяването на предвидените дейности по обследване, експлоатация и опазване на 

минералните води от находище „София-Овча купел“ е в съответствие с т.6 от Решение 

№ 37/04.02.2011 г. на министъра на околната среда и водите, съгласно която, след 

решение на Столичен общински съвет „Кметът на Столична община осигурява 

ползването на минералната вода  без да нарушава обществените интереси и в интерес 

на населението.“ 

Съгласно Стратегията за използване на потенциала от минерални води и земна топлина 

на територията на Столична община с издаване на решението за изменение и за 

продължаване срока на действие на Разрешително № 0050/20.07.2001г., изм. и 

продължено с Решение № 248/05.08.2010г. за водоползване на минерална вода, се 

осъществяват приоритетите и критериите на Столична община за използване на 

потенциала от минерални води – минералните води да се използват за лечение, 

профилактика и рехабилитация на гражданите на Столична община и на Р. България.   

       С измененията в §133, ал.9, т.2, буква „г“, ал.11 от ПЗР на ЗиД на Закона за водите 

(ДВ, бр.55 от 2018г.) на кмета на общината са вменени задължения за изменение, 

продължаване, прекратяване, преиздаване и за служебно изменение на разрешителните, 

издадени преди предоставяне на находището на минерална вода за управление и 

ползване от общината, а съгласно § 133, ал.12  кметът на общината определя правилата 

и задълженията за заплащане на таксите за водовземане в издаваните разрешителни и в 

изменените разрешителни по ал. 11 за срока на предоставяне на находището на 

минерална вода за управление и ползване от общината.. 

Целта за използване на минералната вода е за „Водоползване за лечение и 

рехабилитация: лечебни и питейни цели, рехабилитация, профилактика, спорт, отдих, 

хигиенни нужди и отопление в специализирани лечебни (болнични) заведения, 

регистрирани по Закона за лечебните заведения”. 

Към документацията са приложени изискуемите по Закона за водите изследвания и 

проекти: 



- Обосновка на водовземане на минерална вода от Сондаж № 1хг към 

находище за минерална вода „София-Овча купел” – изключителна държавна  

собственост (ИДС)  под № 80 от Приложение №2 на Закона за водите „София 

– Овча купел“, гр.София,СО, област София-гряд“ (част „Хидрогеология”) 

- Проект за подновяване и изграждане на водопровод за захранване 

болничната сграда на НСБФТР с минерална вода в ПИ с идентификатор 

68134.4336.550, обл.София  (Столица), СО, район Овча купел. 

       Във връзка с изискванията на чл.52, ал.3 на Закона за водите и за извършване на 

преценката по чл.163 на Наредба № 1/10.10.2007г. за проучване, ползване и опазване на 

подземните води с писмо вх. № САГ19-ДРОО-680-(7)/20.08.2019г. БДДР съгласува 

параметрите на водовземане от сондаж № 1хг към находище на минерална вода 

„София-Овча купел”, посочени в документацията за изменение на разрешително № 

0050/20.07.2001г. за водовземане на минерална вода, изменено с Решение № 

248/05.08.2010г. на министъра на околната среда и водите.   

  Съгласно изискванията на Закона за водите за внесената преписка е извършена 

преценка на искането по чл.62 от Закона за водите във връзка с чл.163 от Наредба № 

1/10.10.2007г. за проучване, ползване и опазване на подземните води, при която е 

установено, че титулярът на разрешителното отговаря на всички изисквания на Закона 

за водите и Наредба № 1/10.10.2007г. и не са налице основания за отказ за издаване на 

разрешително.  

  На основание чл.62а от Закона за водите на сайта и таблото на НАГ-СО е извършено 

публично съобщение изх.№ САГ19-ДР00-680-(8)/10.09.2019г. за откриване на 

процедура за издаване на разрешително за водовземане на минерална вода от сондаж № 

1хг на находище на минерална вода „София-Овча купел”. 

Приложено е становище на РИОСВ-София № 5006/24.05.2019г., че няма основание за 

провеждане на процедура по реда на глава шеста от ЗООС и чл.31 от Закона за 

биологичното   разнообразие.    

Заявеното искане от „„Национална специализирана болница по физикална терапия и 

рехабилитация“ ЕАД за изменение на разрешително за водовземане от минерална вода 

отговаря на приоритетите и критериите на Столична община за използване на 

потенциала от минерални води и земна топлина на територията на Столична община – 

минералната вода да се използва за лечебни и питейни цели, рехабилитация, 

профилактика, спорт, отдих, хигиенни нужди на гражданите и гостите на Столична 

община. 

С исканото изменение се включват допълнително 4 (четири) броя хидромасажни вани и 

4 (четири) броя лечебни душове, разположени в основния стационарен блок на 

болницата.   

Разрешително № 0050/20.07.2001г., променено с Решение № 248/05.08.2010г. на 

министъра на   околната среда и водите за водоползване, е издадено на „НСБФТР“ ЕАД 

с краен срок на действие 20.07.2021г. с цел на водовземането: „за лечебни и за 

хигиенни цели“ при следните параметри: 

- разрешен средногодишен дебит  - 1,1 л/сек.;  

- разрешен средносезонен дебит в периода 01 май - 30 септември – до 4,36 л/сек.;  

- денонощно водно количество до 377м³/ ден в периода 01 май-30 септември, от които 



  до 368,55 м³/ден за лечебни цели и до 8,4 м³/ден за хигиенни цели; 

- годишно водно количество – до 34 397 м³/год., от които 33 630,2 м³/ годишно за  

  лечебни цели и до 766,5 м³/год. за хигиенни цели. 

Таксите за водовземане по разрешителното постъпват по сметка на Басейнова дирекция        

„Дунавски район“. 

  Съгласно Заповед № РД-311/12.04.2012г. на министъра на околната среда и водите за 

утвърждаване на експлоатационните ресурси на находище „София-Овча купел“ и за 

определяне на технически възможния дебит на разкрилите го водовземни съоръжения, 

утвърденият технически възможен дебит на Сондаж № 1хг е в размер на 4,97 л/сек. 

 Към настоящия момент Сондаж №1хг разполага със свободни количества минерална 

вода, достатъчни за задоволяване искането на „Национална специализирана болница по 

физикална терапия и рехабилитация“ ЕАД, както следва: 

- Средноденонощен дебит в размер на 3,87 л/сек; 

- Сезонен дебит в периода 01 май - 30 септември до 0,61 л/сек. 

С приемане на Решение за изменение и продължаване срока на действие на 

разрешителното ще се предостави право на „НСБФТР“ ЕАД да ползва минерална вода 

при следните параметри: 

а)   Разрешен средноденоношен дебит: до 1,4 л/сек; 

аа) Разрешен сезонен дебит в периода 01.01.-30.04. – 0,3 л/сек (91 дни; 2359 куб.м.); 

аб) Разрешен сезонен дебит в периода 01.05-30.09. – 3,0 л/сек (154 дни; 39 917 куб.м.); 

ав) Разрешен сезонен дебит в периода 01.10.-31.12. – 0,3 л/сек (120 дни; 3110 куб.м.);  

б)   Разрешен максимален сезонен дебит в периода 01 май – 30 септември: до 4,7 л/сек  

      (при пълненето на басейните);  

в)  Разрешен годишен воден обем:  45 386 куб.м/год. 

г)  Максимално допустимо експлоатационно понижение във водовземното  

      съоръжение: 

    Допустимо понижение  – 3,50 м. от кота ПВН 

 Кота ПВН: + 0,40 м; 

    Допустима кота на ДВН (динамичното водно ниво)  - кота 583,58 м.  

д) Минимален средноденонощен дебит: 1,2 л/сек 

е) Минимален годишен воден обем: 37 843 куб.м./год 

Съгласно приетата с Решение № 714/24.11.2016г. на Столичен общински съвет Тарифа 

за таксите за водовземане от находищата на минерални води, безвъзмездно 

предоставени от държавата на Столична община за ползване и управление за срок от 25 

години, използваният обем минерална вода с цел „Водоползване за лечение и 

рехабилитация: лечебни и питейни цели, рехабилитация, профилактика, спорт, отдих, 

хигиенни нужди и отопление в специализирани лечебни (болнични) заведения, 

регистрирани по Закона за лечебните заведения” от находище „София-Овча купел“ ще 

се заплаща по 0,10 лв./куб.м в съответствие с т.2 от таблицата към чл.8, ал.1 на 

цитираната Тарифа за минерална вода с температура 31°С (Балнеологична оценка № 

14/2014г. на Министерство на здравеопазването за сондаж № С-1хг на находище 

„София-Овча купел“).  

 След приемане от   Столичен общински съвет  на   Решение  за  изменение и за  

продължаване  



срока   на  д ействие  на  Разрешително №  0050/ 20.07.2001 г.  за  водоползване  на  

минерална  

вода, изм.  и  продължено с  Решение № 248/05.08.2010 г.  на  министъра  на околната 

среда  и  

водите,  материализирано  в   ново   разрешително  за  водовземане  от  минерална  вода   

чрез 

съществуващи   съоръжения   (сондаж  № 1хг),   таксите  за   водовземане    ще   

постъпват    в  

бюджета на Столична община. 

     Предвид изложеното по-горе, на основание чл.68, ал.4 от Правилника за 

организацията и     дейността на Столичен общински съвет, § 133 от ПЗР на ЗИД на 

Закона за водите и във връзка с Решение № 37/04.02.2011 г. на министъра на околната 

среда и водите, предлагам на Столичен общински съвет да вземе решение за даване на 

съгласие Кметът на Столична община да издаде решение за изменение и продължаване 

срока на действие на Разрешително № 0050/ 20.07.2001г. за водоползване на минерална 

вода, изм. и продължено с Решение № 248/05.08.2010 г. на министъра на околната среда 

и водите, с титуляр „Национална специализирана болница по физикална терапия и 

рехабилитация“ ЕАД  в размер на: 

а)    Средноденонощен дебит: до 1,4 л/сек; 

аа)  Сезонен дебит в периода 01.01.-30.04. – 0,3 л/сек (91 дни; 2359 куб.м.); 

аб)  Сезонен дебит в периода 01.05-30.09. – 3,0 л/сек (154 дни; 39 917 куб.м.); 

ав)  Сезонен дебит в периода 01.10.-31.12. – 0,3 л/сек (120 дни; 3110 куб.м.);  

б)   Максимален сезонен дебит в периода 01 май – 30 септември: до 4,7 л/сек (при  

      пълнене на басейните);  

в)  Годишен воден обем:  45 386 куб.м/год. 

 

Правно основание:  §133, ал.9, т.1, буква „б“, т.2, буква „г“ и  ал.11 от ПЗР на ЗИД на 

Закона за водите (ДВ, бр.55  от 2018 г.), чл.52, ал.1, т.3; чл.72, ал.1, т.2 и чл. 78 от 

Закона за водите, чл.166, ал.1 и ал.2 от Наредба №1 от 10.10.2007 г. за проучване, 

ползване и опазване на подземните води (ДВ, бр. 86 от 30.10.2007 г.), 

 

 

 

 

СТОЛИЧНИЯТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

 

РЕШИ: 

 

Дава съгласие Кметът на Столична община да издаде решение за изменение и 

продължаване срока на действие на Разрешително № 0050/ 20.07.2001г. за 

водоползване на минерална вода, изменено и продължено с Решение № 248/05.08.2010 

г., с титуляр „Национална специализирана болница по физикална терапия и 

рехабилитация“ ЕАД с ЕИК 121461642, от водовземно съоръжение Сондаж № 1хг към 



находище на минерална вода „София-Овча купел“ – изключителна държавна 

собственост  № 80 от  Приложение № 2 към чл.14, т.2 от Закона за водите, 

предоставено на Столична община с Решение № 37/04.02.2011г. на министъра на 

околната среда и водите – безвъзмездно, за ползване и управление за срок от 25 години, 

материализирани в ново разрешително за водовземане от минерална вода чрез 

съществуващи съоръжения. 

Параметрите за водовземане от сондаж № 1хг са както следва: 

-   Разрешен средноденонощен дебит: до 1,4 л/сек; 

-   Разрешен сезонен дебит в периода 01.01-30.04:  0,3 л/сек (91 дни; 2359 куб.м.); 

-   Разрешен сезонен дебит в периода 01.05-30.09: 3,0 л/сек (154 дни; 39 917 куб.м.); 

-   Разрешен сезонен дебит в периода 01.10.-31.12:  0,3 л/сек (120 дни; 3110 куб.м.);  

-   Разрешен максимален сезонен дебит в периода 01 май - 30 септември: до 4,7 л/сек  

     (при пълнене на басейните);  

-   Разрешен годишен воден обем:  45 386 куб.м/год. 

-   Минимален средноденонощен дебит: 1,2 л/сек 

-   Минимален годишен воден обем: 37 843 куб.м./год. 

Съгласно приетата с Решение № 714/24.11.2016г. на Столичен общински съвет Тарифа 

за таксите за водовземане от находищата на минерални води, безвъзмездно 

предоставени от държавата на Столична община за ползване и управление за срок от 25 

години, използваният обем минерална вода с цел „Водоползване за лечение и 

рехабилитация: лечебни и питейни цели, рехабилитация, профилактика, спорт, отдих, 

хигиенни нужди и отопление в специализирани лечебни (болнични) заведения, 

регистрирани по Закона за лечебните заведения” от находище „София-Овча купел“ да 

се заплаща по 0,10 лв./куб.м в съответствие с т.2 от таблицата към чл.8, ал.1 на 

цитираната Тарифа за минерална вода с температура 31°С (Балнеологична оценка № 

14/2014г. на Министерство на здравеопазването за сондаж № С-1хг на находище 

„София-Овча купел“). 

Краен срок на действие на разрешителното:  04.02.2036 г. - крайният срок на действие 

на Решение № 37/04.02.2011 г. на министъра на околната среда и водите за 

предоставяне на находище „София-Овча купел“ на Столична община за ползване и 

управление безвъзмездно за срок от 25 години. 

 

 

 

Председател на  

Столичен общински съвет 

                                                                   Елен Герджиков 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 



Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-7310/09.09.2020 г. относно провеждане на 

конкурс за избор на изпълнителни директори на лечебни заведения за болнична помощ - 

общински еднолични акционерни дружества 

Д. Барбалов – На комисията по икономика беше дискутиран този и следващия доклад. На 

практика в деня, след като внесохме нашия доклад с предложение за обявяване на конкурс, има 

внесен законопроект в Народното събрание, който променя реда за избор на управителните 

органи на лечебните заведения чрез промяна на съответния закон за лечебните заведения. За 

избягване на риска да настъпи значетиелна промяня по време на провеждане на процедурата 

предлагаме да се промени проекта за решение и новият проект за решение просто да удължи 

срока на действие на управителите на тези органи. След приемане на законовата промяна 

съответно ще предложим да бъде обявен конкурс. 

Д-р А. Койчев – Държа да отбележа, че г-жа Диана Тонова забеляза тази липса на хармония в 

законодателството и динамиката в целия процес и ни обърна внимание. Просто удължаваме 

договорите до провеждане на конкурс и хармонизиране на нашата наредба с националното 

законодателство. Няма въпроси. Преминаваме към гласуване. 

Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение. 

I. Възлага на Д-р Гергана Кирилова Коларова да продължи да изпълнява функциите на 

изпълнителен директор на „Първа специализирана акушеро-гинекологична болница за 

активно лечение „Света София” ЕАД, с ЕИК 000689182, след изтичане на срока на 

действащият към момента договор за възлагане на управлението, до избора на 

изпълнителен директор след провеждането на конкурс. 

II. Възлага на Д-р Румен Любенов Велев да продължи да изпълнява функциите на 

изпълнителен директор на „Втора специализирана акушеро-гинекологична болница за 

активно лечение „Шейново” ЕАД, с ЕИК 130485795, след изтичане на срока на 

действащият към момента договор за възлагане на управлението, до избора на 

изпълнителен директор след провеждането на конкурс. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 



Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

Яна Тодоранова – Аз подкрепям с едно питане. Не успях да се включа с въпроса. 

Разбирам логиката на това и съвсем логично е да подкрепя тази корекция, която е 

направена. Аз лично не видях уточнение до кога удължаваме, да има ясен срок. 

Д. Барбалов – Ние не можем да кажем кога ще бъде прието изменението в Народното 

събрание. Там процедурата е напреднала. Може да се случи в рамките на този месец, 

може в разките на следващия месец. След което да видим какви изменения ще се 

налагат в нашата наредба за лечебните заведения. Както знаете, в общинската 

търговска наредба има изцяло нова наредба, която я хармонизира със Закона за 

публичните предприятия, но що се отнася до лечебните заведения, трябва да изчакаме 

измененията в закона за лечебните заведения. Така че много трудно е да прогнозираме 

конкретен срок. 

Д-р А. Койчев – Затова сме го написали „до конкурс“, тъй като не можем да се 

ангажираме със срок за хармонизацията на тези нормативни актове. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-7312/09.09.2020 г. относно провеждане на 

конкурс за избор на управители на лечебни заведения за извънболнична помощ - 

общински еднолични дружества с ограничена отговорност 

Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение 

І. Възлага на Д-р Габриела Стоянова Матеева да продължи да изпълнява 

функциите на управител на „Диагностично-консултативен център II - София” ЕООД, с 

ЕИК 000691240, след изтичане на срока на действащият към момента договор за 

възлагане на управлението, до избора на управител след провеждането на конкурс. 

 II. Възлага на Д-р Вихрен Веселинов Заяков да продължи да изпълнява 

функциите на управител на „Диагностично-консултативен център V - София” ЕООД, с 

ЕИК 000689638, след изтичане на срока на действащият към момента договор за 

възлагане на управлението, до избора на управител след провеждането на конкурс. 

 III. Възлага на Татяна Иванова Евтимова да продължи да изпълнява функциите 

на управител на „Диагностично-консултативен център XI - София” ЕООД, с ЕИК 

000689517, след изтичане на срока на действащият към момента договор за възлагане на 

управлението, до избора на управител след провеждането на конкурс. 

 IV. Възлага на Д-р Райна Божкова Ганева да продължи да изпълнява функциите 

на управител на „Диагностично-консултативен център XIII - София” ЕООД, с ЕИК 



000689531, след изтичане на срока на действащият към момента договор за възлагане на 

управлението, до избора на управител след провеждането на конкурс.  

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-147/1/09.04.2020 г. относно даване на 

съгласие „Втора специализирана акушеро-гинекологична болница за активно лечение-

Шейново“ ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен материален актив 

Няма въпроси и изказвания. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-412/1/17.09.2020 г. относно определяне 

на представител на Столичната община в общото събрание на съдружниците в 

“Диагностично-консултативен център ХХІІІ-София” ООД, както и конкретизиране на 

неговите задачи по повод насроченото за 28.09.2020 г. общо събрание на съдружниците в 

“Диагностично-консултативен център ХХІІІ-София” ООД 



Д-р А. Койчев – Тъй като няма зам.-председатели, си позволявам аз да водя заседанието по 

точка, на който аз съм вносител. 

Няма въпроси и изказвания. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 7 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-284/2/17.09.2020 г. относно даване на 

съгласие „Пета МБАЛ-София“ ЕАД да закупи със собствени сведства дълготраен 

материален актив 

Няма въпроси и изказвания. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 8 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-МЦ29-384/2/17.09.2020 г. относно даване на 

съгласие „Университетска първа многопрофилна болница за активно лечение – София“ 



„Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен материален 

актив. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 9 от дневния ред: Искане № СОА20-МЦ29-393/27.08.2020 г. за финансиране за 

изплащане на задължения на „Диагностично-консултативен център Х-София“ ЕООД – в 

ликвидация 

В. Савов – ликвидатор – представи искането. Става въпрос за едно последно финансиране, тъй 

като през 2019 г. имаше две финасирания – едно за 250 000, едно за 70 000 лева. Това формира 

счетоводна печалба за 2019 г., тъй като се осчетоводява като приход и данък печалба е 30 000 

лева, което е декларирано в годишната данъчна декларация и от 30 06 започнаха да текат лихви. 

Така че колкото по-бързо се изплати този данък, толкова по-малка лихва ще се плати. И 

вследствие на това ново финансиране, което искам, съм заложгил още 4 000 прогнозни. Освен 

това в искането има и 1800 лева възнаграждение за счетоводителя до края на годината, като се 

надявам всичко да приключи и общинският съвет да приеме ликвидационните баланси преди 

края на годината. Да мога да финализирам абсолютно всичко по това ДКЦ. Каквото остане, те 

ще се върнат в бюджета на общината като ликвидационен дял. 

Няма въпроси и изказвания. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 



Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 10 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-344/31.07.2020 г. относно ремонт на 

канализационна система и покрив 

Д-р А. Койчев – Знаете, че от доста отдавна има оживена кореспонденция и диалог. Не сме в 

началото на процеса. Имаме изготвена КСС. Във връзка с епидемията нещата се забавиха 

поради обясними причини. 

Д-р Зафирова – За тези ремонти от 07.2020 г. от СРЗИ имаме удължаване на срока на 

предписанието, което е 30.04.2021 г. Ако не се започне сега, няма да можем да се справим до 

април месец. СРЗИ не са идвали да видят, ако дойдат, ще ни затворят. От каналите миризмата е 

навсякъде и това е предвестник на запушена канализация. Не знам колко ще струва, да почнем 

от покривите. След това канализацията. Покривът е много спешен. 

Д. Барбалов – Наистина въпросът е сериозен. Това ДКЦ се намира в един труден район. В една 

сграда сте с болницата. Тъй като имаме сериозни проблеми и с други дКЦ, не е лошо комисията 

да намери възможност отделно да обсъдим как бихме могли да потърсим източници за 

финансиране. Предишните години имахме ресурс и възможност по приватизационни сделки да 

разполагаме със средства. Сега такава възможност не е толкова видима. Според закона тези 

лечебни заведения са търговски дружества, сградите в голямата част са в капитала. И нашият 

ресурс не е безграничен. Да обобщим тези сикнаия и да направим отделен разговор по темата. 

Комисията реши да се проведе отделна дискусия за нуждите от ремонти. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 11 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-376/20.08.2020 г. относно лошото 

състояние на ВиК мрежата в сградата на „ДКЦ ХХІХ-София“ ЕООД 

Д-р Спасова – ВиК мрежата не ремонтирана то създаването на лечебното заведение през 1986 

година. Имаме постоянни течове, с които до преди една година се справяхме не много 



успешно, правехме козметични ремонти, които временно решават въпроса. От един месец 

имаме постоянен теч, наводняват се шахтите на асансьорите. Даваме изключително много 

средства за вода, които поема изцяло лечебното заведение. До момента сме сложили 80 скоби, 

които струват около 200 лева едната. Викахме фирми, не възможно да се направи частичен 

ремонт на инсталацията. От 15 години нямаме топла вода. Имаме подкрепата на района, 

разговаряли сме, те са пуснали също една докладна записка още в петък и са в готовност да 

съдействат на СО. Сградата не е в капитала. 

Д-р А. Койчев – Искате от нас съдействие. 

Д-р Спасова – И средства по линия на спешен ремонт, течът е постоянен в момента. 

Комисията реши същото, като предходната точка. Да се свика заседание за обсъждане и 

решаване на неотложните ремонти. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 12 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-333/24.07.2020 г. относно съдействие за 

погасяване на задължение за консумирана електрическа енергия 

Д-р А. Койчев – Имате ли възможност да платите част от задължението. 

Д-р Георгиева – Аз всеки месец правя частични плащания. Но през отоплителния сезон 

сметките са непосилни. Затова се натрупаха. 

Д. Барбалов – От това следва ние да внесем доклад на вниманието на общинския съвет. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 



 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 13 от дневния ред: Писмо № СОА20-НЦ62-724/30.07.2020 г. относно становище и 

разрешение за разпоредителни сделки с ДМА на ЦПЗ „Проф. Н. Шипковенски“ ЕООД 

Д-р А. Попова – Лабораторията е закрита и нямаме нужда от тази апаратура. Техниката е 

морално остаряла. Становище от вас дали да я продадем или да я дарим. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

По т. 14 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-416/10.09.2020 г. относно отпускане на 

финансови средства за закупуване на нов апарат за скрининг и диагностика на рак на 

млечната жлеза 

Комисията не изразява становище. Приема за сведение. 

 

По т. 15 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-337/28.07.2020 г. относно проект на 

конкурсна документация за отдаване под наем на обособена част от недвижим имот-

обект, находящ се в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

 

Комисията не разгледа искането поради отсъствието на вносителя. 

 

 



По т. 16 от дневния ред: Писмо № СФИ20-ВК66-172/32/27.07.2020 г. относно финансови 

отчети на общинските търговски дружества – лечебни заведения за месец май 2020 г. 

Справка за непредставени отчети на управители и контрольори на ОЛЗ за ІІ тримесечие 

на 2020 г. 

Справка № СФИ20-ВК66-172/45/16.09.2020 г. относно основните финансово-икономически 

показатели и отчет за изпълнение на бизнес-плана на общинските търговски дружества – 

лечебни заведения за първо шестмесечие на 2020 г. 

Справка № СФИ20-ВК66-172/42/16.09.2020 г. относно възнагражденията на 

управителните и контролни органи на общинските търговски дружества-лечебни 

заведения за първо шестмесечие на 2020 г. 

Комисията не изразява становище. Приема за сведение. 

 

По т. 17 от дневния ред: Покана № СЗД20-МЦ29-698/1/09.09.2020 г. относно определяне 

на представител за участие в конкурсна комисия – 29.09.2020 г. от 10.00 ч. 

 

Комисията определя Албена Кръстева. 

 

По т. 18 от дневния ред: Благодарствено писмо № СОА20-МЦ29-406/04.09.2020 г. 

Комисията не изразява становище. Приема за сведение. 

 

По т. 19 от дневния ред: Отчети и справки №№ СОА20-МЦ29-338/29.07.2020, СОА20-

МЦ29-200/1/29.07.2020, СОА20-МЦ29-177/2/31.07.2020, СОА20-МЦ29-225/22.05.2020, 

СФИ20-ТД26-250/1/13.07.2020, СОА20-МЦ29-332/24.07.2020, СОА20-МЦ29-

184/1/28.07.2020, СОА16-МЦ29-49/32/29.07.2020, СОА20-МЦ29-212/2/31.07.2020, СФИ20-

ТД26-117/89/29.07.2020, СФИ20-ТД26-117/97/04.08.2020 

Комисията не изразява становище. Приема за сведение. 

 

По т. 20 от дневния ред: Отчети №№ СОА20-ТД26-6867/20.07.2020, СФИ20-МЦ29-

7/158/24.08.2020, СОА20-МЦ29-356/06.08.2020, СОА20-МЦ29-190/1/30.07.2020, СОА20-

МЦ29-199/1/30.07.2020, СОА20-ГР94-519/2/30.07.2020, СОА20-ГР94-3819/30.07.2020, 

СОА20-МЦ29-175/3/30.07.2020, СОА20-ГР94-1395/1/30.07.2020, СОА20-ГР94-

3844/31.07.2020, СОА20-ГР94-2008/1/31.07.2020, СОА20-МЦ29-209/1/04.08.2020, СОА20-

ГР94-3798/29.07.2020, СОА20-МЦ29-187/1/30.07.2020, СОА19-МЦ29-205/4/29.07.2020, 

СОА20-ГР94-3774/28.07.2020 г., СОА20-ГР94-3807/30.07.2020 г., СОА20-МЦ29-

195/1/29.07.2020г.,СФИ20-МЦ29-7/142/03.08.2020, СФИ20-МЦ29-5/133/07.08.2020, СФИ20-

МЦ29-7/148/07.08.2020, СФИ20-МЦ29-7/146/07.08.2020, СФИ20-МЦ29-7/147/07.08.2020, 

СФИ20-МЦ29-7/145/07.08.2020г., СФИ20-МЦ29-7/149/07.08.2020 



Комисията не изразява становище. Приема за сведение. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.15 часа. 

Протоколът е изготвен на 23.09.2020 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

 

 

(п) 

 


